

24 May 2021

Notice

Changes in Operating Hours and Temporary Closure of Casino

In compliance with the government's latest SOPs for the Movement Control Order (MCO) 3.0, Resorts World Genting will be limiting its operating hours from 8am to 8pm, effective 25 May until 7 June 2021. This applies to all our hotels, food & beverage outlets, shopping malls, retail outlets and other facilities. Some of our offerings may not be available during this period.

The casino will be temporarily closed from today until further notice.

Kindly visit our website regularly for further updates. You may contact our call centre at 03-27181118 or write to customercare@rwgenting.com for any enquiries.

We will continue to fully adhere to the strict SOPs issued by the government throughout the resort and we seek our guests' cooperation to do the same.

We apologise for any inconvenience caused.

Thank you.

2021年5月24日

通告

营业时间变动及娱乐场暂时关闭

为了配合政府最近公布的行动管制令（MCO）3.0 标准作业程序（SOP），云顶世界将由 2021 年 5 月 25 日起至 6 月 7 日期间把营业时间缩短至早上 8 时至晚上 8 时，此变动包括所有酒店、餐饮店、购物广场、零售店及其他设施。我们的一些服务将于此期间内暂停提供。

另外，娱乐场即日起暂时关闭，直至另行通知。

请持续浏览我们的网站以获取最新消息。任何询问，请联系我们的预订服务中心电话：03-27181118 或电邮至：customercare@rwgenting.com。

我们将持续在整个度假胜地范围内严格执行政府所颁布的标准作业程序，并敬盼我们的客人也同样严格遵守并给予全面的合作。

任何不便之处，我们谨致歉意。

谢谢！